
Referat fra bestyrelsesmøde 14/8-23 

1. Opfølgning på generalforsamling 

a. Hjertestarter 

i. Mikkel har kontaktet kommunen, vi afventer yderligere svar 

b. Kampesten ved stier for enden af vejene. 

i. Det kan blive for svært at holde pænt. 

ii. Vi anbefaler at der ikke bliver plantet sten for enden af vejene 

c. Forslag til generalforsamlingen 

i. Skal vi have en biodiversitet-konsulent ud og hjælpe os med at få etableret 

biodiversitet. Allan undersøger hvem vandværket har haft til at gøre det for dem. 

Alle undersøger evt. muligheder for ”Vild med vilje” 

ii. Udskiftning af CT Total 

d. Legepladsen trænger til fjernelse af ukrudt 

i. Allan kontakter CT Total 

e. Snerydning 

i. Allan har aftalt med Snevagten at de rydder stikveje næste år. (15.000,- plus moms) 

ii. CT er gjort opmærksom på at vi stopper snerydning med dem. 

f. Legeplads vedligehold 

i. Vi mangler pris på vedligehold endnu 

2. Generalforsamling 

a. Vi skal have bestilt drikkevarer og kage når vi ved hvor mange der kommer til 

generalforsamling 

b. Indkaldelse ud i uge 43 

c. Mikkel kontakter Torben (94) for at høre om han vil være dirigent igen i år. 

d. Mikkel kontakter Jon for at høre om han vil overtage Franks plads i bestyrelsen til 

generalforsamling 

e. Mikkel kontakter Morten ang. genvalg til revisor 

3. Næste møde 

a. Næste møde afholdes 24/10-23 kl. 19.30 på Højager 82 


